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Protokoll – Järva stadsdelsnämnds 
näringslivsråd 
Närvarande:  

Anna Jonazon, ordförande  

Niklas Dahlstrand, v.ordförande  

Helene Widner 

Patric Amofah  

Shannet Fessehazion 

Mats Rydelius 

Igal Fadumo Dahie 

Abdullahi Ali Nassie 

 

Jan Westerberg, Spånga företagarförening 

Tommy Elofsson, Spånga företagarförening  

Håkan Bolinder, Lunda Företagsgrupp 

 

Victoria Callenmark, stadsdelsdirektör  

Charlotte Helmersson, utvecklingsstrateg 

 

Tidpunkt:  4 april 2024, kl. 18.00 – 19.40, Elinsborgsbacken 3, 

Tensta 

 

1. Mötet öppnande 

Ordförande Anna Jonazon hälsade alla välkomna och 

öppnade sammanträdet.  

 

2. Val av justerare  

Niklas Dahlstrand valdes att justera protokollet. 

 

3. Godkännande av föredragningslistan 

Föredragningslistan godkändes. 

 

4. Aktuell information från stadsdelen  

Victoria Callenmark informerade om: 

- Kommunfullmäktigeuppdraget: drift i egen regi. 

Igångsättande oktober 2025. 
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- Aktuella informationer ingick även i de båda 

presentationerna punkt 5 och 6. 

 

5. Stadsdelsutveckling Järva de kommande åren  

Victoria Callenmark redogjorde för nybyggnationer, 

större- och medelstora projekt, strukturomvandling och 

stora projekt under uppförande. 

 

Önskemål framfördes om att komplettera 

presentationen med kommersiella lokaler vilket 

kommer att ske. 

 

Victoria Callenmark påminde om att näringslivsrådet 

främst fokuserar på frågor som stadsdelsnämnden har 

rådighet över. Men förvaltningen bistår aktivt med att 

lotsa rätt inom Stockholms stad. 

 

Presentationen, med bildtexter, biläggs protokollet.  

 

6. Aktivering av torgmiljöer under sommaren  

Victoria Callenmark presenterade stadsdelens satsning 

Sommar i Järva. Presentationen biläggs protokollet.  

 

7. Aktuella frågor från företagarföreningarna  

Spånga 

Föreningen uttrycker en stark kritik över stadens 

bristfälliga information kring bl.a. trafikavstängningar. 

Frågan är nu akut bl.a. kring Spånga torg.  

Förvaltningen tar uppdraget att ”lotsa rätt” inom 

exploateringskontoret. 

 

Tennis- och bordtennisklubbens arrende höjs kraftigt. 

Vilket hotar verksamhetens framtid. Klubbens 

verksamhet bidrar till ökad trygghet i området samt 

barn- och ungdomars möjlighet till idrottande. 

Företagarföreningen efterfrågar aktiv draghjälp från 

stadsdelen.  

 

En PM från Spångaföreningen ang. nytt arrendeavtal för 

Spånga TBK biläggs protokollet. 

 

Trafiklösningen kring stationen, parkeringar (mer än 

100 parkeringar har försvunnit) är en långsiktig, 

ständigt aktuell, fråga. Bättre tillgänglighet till Spånga 
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centrum/torg är en förutsättning för att centrats 

utveckling. 

 

Skyltningen till Spånga centrum/torg är näst intill 

obefintlig. Förvaltningen tar med sig frågan och 

återkommer. 

 

Utomhusscenen på Spånga torg är på plats och är redan 

nu mycket uppskattad. 

 

.Lunda 

Snyggt och tryggt är viktigt för Lunda företagsområdes 

attraktivitet såväl för företagsetableringar som för 

anställda. Företagsgruppen arbetar därför aktivt med: 

- Att håla området välstädat och rent. Försök att få 

hjälp via Stockholmsvärdar har inte fungerat. 

Förvaltningen bistår företagsgruppen i denna fråga. 

 

- I arbetet med att skapa ett attraktivt område för 

anställda önskar företagsgruppen utveckla området 

tillsammans med stadsdelen,   

 

- Trafikfrågan är en ständig fråga inom 

Lundaområdet. Vid företagsgruppens årsmöte 

stämdes aktuella frågor av med trafikkontoret.   

 

- Lunda företagsgrupps utvecklingsprogram finns på 

Lundas webbplats och uppdateras löpande. 

 

8. Rapporter 

Charlotte Helmersson informerade om;  

 Företagsfrukostar planeras att genomföras 

minst en gång om året i de fem stadsdelarna; 

Spånga, Lunda, Akalla, Kista & 

Tensta/Rinkeby/Hjulsta.  

 

Spångafrukosten äger rum den 22 maj. Tema; 

trygghet. 

 

 Stockholms stad har ett program för att stödja 

och utveckla befintliga företagare, Stockholm 

Scaleup program. Rådet uttalade att 

företagsstöd ska prioriteras före starta eget 

satsningar i Järvaområdet. 
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 Nationaldagen firas i Spånga, Tensta & 

Rinkeby.  

 

9. Övrigt   

En ”check-lista” över rådets ärende ska tas fram och 

uppdateras löpande. 

 

Näringslivsrådet beslutade om ett extra sammanträde 

den 6 maj kl. 18.00.  

 

Näringslivsrådet beslutade att nästkommande ordinarie 

sammanträde äger rum den 5 november kl. 18.00. 

 

 

Vid protokollet: 

 

Charlotte Helmersson 

 

 

Justerare: 

 

 

Anna Jonazon     Niklas Dahlstrand 

ordförande  justeringsman 

 

Bilagor & länkar: 

Victoria Callenmarks presentation, 2024-04-10, Sommar i Järva. 

Victoria Callenmarks presentation, 2024-04-10, Stadsutveckling Järva 

PM från Spånga föreningen ang. nytt arrendeavtal för Spånga TBK 

 

Starta eget & företagsstöd (Scaleup); https://foretagsservice.stockholm/ 

Fokus Järva; Fokus Järva - Stockholms stad (vaxer.stockholm) 

 

 

 

https://foretagsservice.stockholm/
https://vaxer.stockholm/omraden/stadsutvecklingsomraden/fokus-jarva/

